
HISTORISCH CONGRES GEORGANISEERD DOOR HOF EN ORDE VAN ADVOCATEN 

In een gezamenlijk initiatief van het Hof van Justitie en de Surinaamse Orde van Advocaten 

(SOVA) vond onlangs een bijzonder en succesvol congres plaats, getiteld: “Toga Dialoog”, 

waarin rechters, advocaten en rechters in opleiding in een open en constructieve setting met 

elkaar in dialoog gingen. De bijeenkomst, met als thema ‘Samen Groeien’, stond in het teken van 

het versterken van de samenwerking. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hofpresident mr. Iwan Rasoelbaks benadrukte in zijn welkomstwoord dat zowel de rechters als 

de advocatuur fundamentele pilaren zijn voor kwalitatieve rechtspraak en omschreef bij deze 

bijeenkomst de aanwezigen daarom ook als “brothers and sisters in mission”. Het algemeen doel 

dat de beroepsgroepen voor ogen hebben, is het maximaliseren van de kwaliteit van de 

rechtspraak. 

 

De Deken van de SOVA, mr. Elleson Fraenk, gaf aan dat het niet de bedoeling is om 

schuldvragen op te werpen, maar dat de rechterlijke macht en de advocatuur gezamenlijk de 

verantwoordelijkheid dragen voor kwalitatieve rechtspraak die de rechtszoekende ten goede 

komt en het daarom zaak is om samen oplossingen aan te dragen.    

 

  



Open en respectvolle gesprekken 

Tijdens de workshops werden gevoelige, maar essentiële onderwerpen besproken die de 

dagelijkse samenwerking tussen de rechterlijke macht en de advocatuur raken. Er was ruimte 

voor reflectie, kritische vragen en constructieve uitwisseling van ervaringen. Belangrijk was dat 

de gesprekken met respect voor elkaar werden gevoerd, waardoor een harmonieuze sfeer 

ontstond waarin vrijuit gesproken kon worden zonder angst voor oordeel. 

In werkgroepen is aandacht besteed aan onder andere de volgende thema’s:  

 Tijdigheid van zittingen  

 Bejegening over en weer door de beide beroepsgroepen  

 Professionaliteit van de rechter en de advocaat  

 Vertrouwen in de rechtspraak 

 Kwaliteit en deskundigheid 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uit de dialoog zijn diverse reële oplossingen voortgevloeid die nu verder zullen worden 

uitgewerkt en geïmplementeerd. 

Het Hof en de SOVA zijn zeer ingenomen met de opkomst, de participatie van de aanwezigen en 

het positief resultaat van deze conferentie. Vanwege de vruchten die het congres heeft opgeleverd 

wordt ernaar gestreefd om dit congres een periodiek karakter te geven. Hiermee is het fundament 

gelegd om op structurele wijze verder te bouwen aan de ontwikkeling van de rechtspraak in het 

belang van onze democratische rechtstaat en de rechtzoekende. 


